



REQUEST FOR INFORMATION (RFI) / DEMANDE DE RENSEIGNEMENTS (DR)

Integrated Scanning Software Solution/ Solution d'imagerie documentaire intégré

Questions and Answers 1 to 5 / Questions et réponses 1 à 5

(La version française suit)

Question 1

Is this RFI is connected to REQUEST FOR INFORMATION (RFI) No. 1000332079 The Digital Mailroom Project for The Canada Revenue Agency? There appears to be cross over in the technology requirements.

Answer 1

This RFI is not connected to the RFI for the Digital Mailroom Project. Separate responses are to be submitted.

Question 2

Whether companies from Outside Canada can apply for this? (like, from India or USA)

Answer 2

Responses are not limited to Canadian vendors.

Question 3

Do we need to come over there for meetings?

Answer 3

In the event that meetings are held, a live demo of the software is preferred; however, virtual meetings/sessions would be acceptable as well. Please note that the sessions would have to include Subject Matter Expert(s).



Question 4

Can we perform the tasks (related to RFP) outside Canada? (like, from India or USA)

Answer 4

Please note that there is no requirement at the moment and that the purpose of this RFI is to gather information about available solutions. As such, it is unknown at this time whether any requirement would allow for tasks to be performed outside of Canada.

Question 5

Can we submit the proposals via email?

Answer 5

Yes. Proposals may be submitted to the email specified in the RFI.

(The English version precedes)

Question 1

La présente DR est-elle liée à la DEMANDE DE RENSEIGNEMENTS (DR) n° 1000332079 concernant le projet d'une salle de courrier numérique pour l'Agence du revenu du Canada? Il semble y avoir des recoupements dans les exigences technologiques.

Réponse 1

La présente DR n'est pas liée à la DR pour le projet d'une salle de courrier numérique. Des réponses distinctes doivent être soumises.

Question 2

Quelles sociétés de l'extérieur du Canada peuvent poser leur candidature? (Par exemple, de l'Inde ou des États-Unis)

Réponse 2

Les réponses ne se limitent pas aux vendeurs canadiens.



Question 3

Devons-nous nous déplacer là-bas pour les réunions?

Réponse 3

Dans l'éventualité de la tenue de réunions, il est préférable d'assister en personne à une démonstration du logiciel; toutefois, des réunions/séances virtuelles seraient également acceptables. Veuillez noter que les séances doivent inclure des experts en la matière (EM).

Question 4

Pouvons-nous exécuter les tâches (liées à la DR) à l'extérieur du Canada? (Par exemple, à partir de l'Inde ou des États-Unis)

Réponse 4

Veuillez noter qu'il n'y a aucune exigence pour l'instant et que l'objectif de la présente DR est de recueillir des renseignements concernant les solutions disponibles. Nous ne savons donc pas pour l'instant si les exigences permettront l'exécution des tâches à l'extérieur du Canada.

Question 5

Pouvons-nous soumettre les propositions par courriel?

Réponse 5

Oui. Vous pouvez soumettre les propositions à l'adresse de courriel précisée dans la DR.